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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over
belaging van ambulancepersoneel.
(Ingezonden 30 januari 2009)

1
Kent u het bericht «Belager
ambulancepersoneel weer
vrijgelaten»?1

2
Deelt u de mening dat met dergelijke
berichtgeving de door u beloofde
stevige justitiële aanpak van belagers
van ambulancepersoneel niet uit de
verf komt?

3
Kunt u zich voorstellen dat
ambulancepersoneel en politie zich
door een dergelijke gang van zaken
niet door justitie gesteund voelen?

4
Heeft de heengezonden verdachte, op
zijn minst een dagvaarding voor een
snelrechtzitting mee gekregen van de
officier van justitie? Zo nee, waarom
niet?

5
Wat gaat u doen om er voor te zorgen
dat de belagers van
ambulancepersoneel en politie
daadwerkelijk steviger worden
aangepakt?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van de leden
Teeven (VVD) en Kuiken (PvdA),
ingezonden 30 januari 2009,

(vraagnummer
2009Z01580/2080911330).

1 www.omroepbrabant.nl, 26 januari 2009 en
Elsevier.nl, 26 januari 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie), mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen
3 maart 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 1611

1
Ja.

2
Deze berichtgeving geeft geen goed
beeld van de door mij, samen met
mijn ambtgenote van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties,
ingezette stevige koers op de aanpak
van agressie en geweld tegen
werknemers met een publieke taak.
Het ministerie van Binenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties voert de regie
op deze aanpak vanuit het
programma Veilige Publieke Taak. Dit
programma heeft tot doel het aantal
incidenten van agressie en geweld
tegen werknemers met een publieke
taak te verminderen met vijftien
procentpunt in 2011. Het programma
kent drie sporen: grenzen stellen, het
ondersteunen van werkgevers en het
aanpakken van daders. Dit laatste
betekent dat er altijd een reactie
volgt. De strafrechtelijke aanpak van
verdachten van dit soort delicten is
eind 2006 flink aangescherpt.

3
Ambulancepersoneel en politie
kunnen zich gesteund voelen in hun
strijd tegen agressie en geweld. Mijn
ambtgenote van Binnenlandse Zaken
en Konkrijksrelaties en ik zijn van
mening dat geweld tegen
werknemers met een publieke taak
nooit mag worden getolereerd. Wij
hebben ingezet op een stevig
justitiële aanpak hiervan en zullen
hierop blijven inzetten.

4
Op 26 januari 2009 is aan de
verdachte van de bedreiging een
dagvaarding uitgereikt voor de
snelrecht zitting van 30 januari 2009.
Hij is veroordeeld door de
politierechter voor bedreiging met
openlijke geweldpleging.

5
Afgelopen najaar is op verzoek van
de minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en mijzelf een
onderzoek uitgevoerd naar de
behandeling geweldzaken tegen
politieambtenaren en de bejegening
van slachtoffers daarvan door politie
en Openbaar Ministerie. Daarnaast is
de Polarisrichtlijn inzake geweld
tegen kwalificerende slachtoffers,
waaronder werknemers met een
publieke taak, geëvalueerd. Uit deze
onderzoeken blijken de effecten van
onze aanpak op geweldzaken tegen
werknemers met een publieke taak,
waaronder ook het
ambulancepersoneel.
De gezamenlijke beleidsreactie bij
deze twee onderzoeken is inmiddels
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met de onderzoeksresultaten aan uw
Kamer toegezonden.
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